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Opening met kort rondje nieuwtjes en agenda vaststelling
Jan opent de vergadering om 19.00. Er volgt een kort voorstelrondje waarbij ieder zijn of
haar schoonmaakmoment van de week noemt.
Bieneke meldt dat ze blij verrast is over hoe schoon haar straat en vuilnisbakken zijn na een
week staking van vuilnispersoneel. Daarnaast is zij containeradoptant geworden en heeft er
betrekkelijk weinig werk aan.
Zinzi vertelt dat haar schoonmaakmoment thuis plaatsvond.
Anne heeft zich vlak voor de vergadering nog nuttig gemaakt overgebleven rommel door
veel bijplaatsingen op te ruimen dat iemand buiten had achtergelaten.
Peter heeft net nog contact gehad met opdrachtgever Nadia (gebiedsmanager Slotermeer).
Tijdens de bijeenkomst met de bewonersorganisatie Kracht van Nieuw-West n.a.v. het
Nationaal Plan, waar een concept-convenant voor was opgesteld, bleek dat het speerpunt
op het gebied van schoon, heel en veilig was weggevallen. Nadia meldt dat er alsnog een
paragraaf kan worden opgenomen, die opgesteld wordt i.s.m. het VuilnisOproer.
Wanda heeft geen schoonmaakmoment.
Jos is een betrokken buurtbewoner en heeft deze week geprikt en in trappenhuizen posters
opgehangen om mensen te attenderen op de staking rondom vuil, en dat heeft goed
gewerkt.
Nico heeft gisteren plakkaten opgehangen en de straat even meegenomen. Hij prikt nu ook
op zondagochtend samen met mensen uit de Wildemanbuurt. Hij is druk bezig met dat uit te
breiden met The Beach en de Talentschool. Dat begint nu te lopen. Hij fietst regelmatig
langs locaties – zoals het Kikkerplein – om te zien hoe het gaat qua zwerfvuil en het lijkt
redelijk schoon te blijven.
Jan licht een van zijn vele schoonmaakmomenten uit. Hij heeft met Martine Zwijnenberg
(van het schoonste straat project) contact gehad over haar bakkie-voor-een-zakkie-project,
waarbij je een zak met geprikt vuil inlevert bij een horecagelegenheid in ruil voor een kop



koffie. Dit concept + de naam heeft zij geclaimd en daar moet voor betaald worden. Jan ziet
dit niet zitten en heeft er daarom een variant op bedacht, en is zelf langs een aantal
ondernemers in Nieuw-West langs geweest om de interesse en bereidheid te polsen. Die is
er, laagdrempelig concept, iedereen wil meedoen. Het kost het VO niets, en de ondernemer
ook bijna niet. Misschien levert het zelfs wel extra omzet/ klanten op. Hij meldt dat we dit
eerst even gaan uitproberen en daarna kunnen we kijken hoe we dit kunnen uitbaten. Op de
website staat meer info.
Anne voegt hieraan toe dat het leuk zou zijn als BuurtBlikVangers (bbv-ers) niet alleen
buurtbewoners zijn, maar in de toekomst bijvoorbeeld ook bedrijven/ horeca/ ondernemers.
Jan meldt verder dat hij een ochtend met het grofvuil opruimen meegelopen heeft. Veel van
geleerd.

Ben is containeradoptant en betrokken bewoner. Hij heeft vandaag meerdere volle zakken
bij elkaar geprikt, en doet dit normaal gesproken eens in de week.
Marion is lid van de vuilopruimers van de kuil in Geuzenveld.
Ruben is sinds kort containeradoptant in Sloterpark-Zuid.

Jan begint met de melding dat de eerstvolgende vergadering van 23 maart een week
vervroegd wordt, naar 16 maart in Ru Pare. ‘Reden is mijn deelname aan het opgaventeam
wonen en leefomgeving waar ik als burger zitting in wil hebben. Ik zit daar met de alliantie
van woningbouwverenigingen en de gemeente aan tafel. Daarnaast zijn meerdere mensen
aan deze tafel lid van de Kracht van Nieuw-West. Dat is een tiental organisaties met
burgerinitiatieven, waarvan VO de meest bekende is en tevens de meest actieve. Afgelopen
week werd het convenant besproken dat nu voorligt om te tekenen. Dat moet door iedereen
ondertekend worden. De burger is hierin heel belangrijk, want zo wordt bepaald waar de
miljarden die beschikbaar zijn de komende 20 jaar heengaan. Hoe wordt het verdeeld, waar
gaat het precies naartoe? Burger was de eerste twee jaar buiten beeld, wel veel
organisaties, stichtingen en de gemeente bemoeiden zich ermee. Dat was een valse start
voor de burger, dat wordt nu anders aangepakt. Er is nu een coördinator (oud-wethouder
Samir Bashar) bij gekomen. Hij gaat het anders aanpakken. Het ‘masterplan’ heet nu
nationaal programma. Wij, de burger, zitten daar nu bij aan tafel als een van de
projectteams, en moeten dus ook ondertekenen. Alles wat in het convenant wordt
vastgelegd, moet worden uitgevoerd. Door ons, maar ook door de gemeente en
woningbouwverenigingen. Lastig voor hen, want dat kost geld en dat geld is vaak al
verdeeld. Komt er extra geld bij, of anders verdelen? Ook wij als VO moeten hierover
nadenken, ik wil pas mijn handtekening eronder zetten als we gezamenlijk het
concept-convenant hebben doorgenomen. Ik heb een samenvatting aangevraagd en wil
daar graag zo snel mogelijk over vergaderen zodat we ingelicht kunnen ondertekenen als
VO.’

Wanda geeft aan dat Soumadi niet wilde ondertekenen omdat hij de organisaties niet kent.
Zinzi vult aan dat hij graag eerst in gesprek gaat met andere partners, en wil zien om wie het
gaat en wie er gaan samenwerken.
Peter is overwegend tevreden over het convenant, er zijn een aantal cruciale weeffouten in
de aanpak gerepareerd. ‘Uitgangspunt is dat er toegewerkt wordt naar eigenaarschap van
de bewoners, dat er een lerende aanpak ontstaat, waarin we niet precies weten wat we
gaan doen en hoe we het gaan doen, maar waar we ons wel allemaal aan committeren om
dat lerend met elkaar te ontwikkelen. Hier is op gehamerd en dat staat ook in de uitwerking.



Wat nu de aandacht vraagt, is doorbraak 4.2, een bedenksel van Ronald Mauer (toenmalige
stadsdeelbestuurder); hij vond het vreemd dat woon en leefomgeving en educatie genoemd
werden, maar een van de grootste pijnpunten - het afvalprobleem - niet. Dat is in het vorige
concept toegevoegd en daar is de doorbraak schoon, heel, veilig uit ontstaan. Daarom
schrok ik van de week toen ik in de uitgewerkte versie het hele schoon, heel, veilig-thema
niet meer terugzag.’
Zinzi voegt toe dat twee ambtenaren die meeschreven aan het concept een presentatie
gaven en daarbij erkenden hoe belangrijk het thema is (en dat het een voorbeeldfunctie
heeft) maar ook nogal vaag bleven over de precieze invulling van schoon, heel, veilig.
Peter geeft aan dat het kenbaar is gemaakt aan de opdrachtgever, het helder benoemen van
het onderdeel schoon, heel, veilig is essentieel om wat er nu opgebouwd is de afgelopen
twee jaar met kracht door te zetten. Nadia heeft dus toegezegd dat deze paragraaf
toegevoegd kan worden aan het concept-convenant.
Jan: Ik had ’s middags in de projectgroep al gemeld dat ik me niet herkende in de groep
wonen en leefomgeving, zag het nergens goed staan. En dan zit er nog een financieel
addertje onder het gras. Het rijk gaat miljarden ophoesten, is er gezegd, maar er is nog geen
euro toegezegd. Er is al wel gemeentebudget vrijgemaakt, en nu hoopt men dat dat zo goed
wordt opgezet dat het rijk geen nee kan zeggen. Nog steeds dreigt er dan nog een ‘nee’, als
het rijk die gelden anders over het hele land wil verdelen. Het risico dat er geen enkele
miljard naar Nieuw-West toegaat is er dus wel. Er is echter 6,8 miljoen vrijgemaakt om alles
opnieuw te organiseren, alsof we dat geld gaan krijgen. Daarvan is nu 100.000 toegezegd
aan de Kracht van Nieuw-West. Dat is 1,5%, veel te weinig voor wat er moet gebeuren,
zoals het opzetten van een backoffice, beroepskrachten inhuren om dingen te organiseren,
om burgers de kans te geven zich ermee bezig te houden en er iets over te kunnen zeggen.
En niet voor een paar weken, maar voor de komende maanden. Dat heb je niet zomaar
opgetuigd, dat gaat veel geld kosten. Meer dan die ton die is toegezegd. Er is afgesproken
dat iedereen de nieuwe versie van het concept ontvangt, met die paragraaf erbij, en dat we
daar eventueel ja op kunnen zeggen als er niet 1,5% maar 4% toegezegd gaat worden.
Die zes miljoen is wat de gemeente heeft vrijgemaakt om iedereen geld te kunnen geven die
betrokken is bij het nationaal programma. Dan vind ik 1,5% voor de belangrijkste speler op
het veld – de burger – bedroevend weinig.
Peter: Ik was na de bijeenkomst met de Kracht van Nieuw-West heel blij met de conclusie
dat als we als bewoners en ondernemers een gelijkwaardige partner willen zijn van de
overheid, dan is het nodig dat er geld vrijgemaakt wordt om die infrastructuur met bewoners
op te bouwen, zoals dat ook bij het VO is gebeurd. Dat moet een substantieel budget zijn om
die rol heel gelijkwaardig in te kunnen vervullen.
Jan: Er zijn tien partijen die onder de Kracht van Nieuw-West vallen, en wij zijn er 1 van. Alle
tien moeten het eens zijn met het convenant, dan pas zet de Kracht van Nieuw-West zijn
handtekening. Dit moet op 23 maart gebeuren, vandaar dat wij 16 maart aanhouden om het
door te nemen en te bespreken.

Uitbreiden BBV-ers
Jan vertelt dat er een leuk etentje heeft plaatsgevonden met de harde VO-kern. ‘Daarbij heb
ik mijn wensen voor dit jaar geformuleerd en een daarvan is een uitbreiding van het aantal
BBV-ers in 90% van alle buurten in Nieuw-West. Er zijn nu 42 BBV-ers. Het is ambitieus en
het houdt in dat we actiever moeten gaan werven. Ik wil benadrukken dat het ook erg door
de gemeente gewaardeerd. De gemeente is blij met gesprekspartners uit de buurt. Wij



moeten dus ons netwerk blijven versterken. De BBV-appgroep is actief en er komen
verrassend leuke dingen uit voort, heel positieve bijdrage.
Peter voegt daaraan toe dat hij en Zinzi vaste voet aan de grond hebben om van het
achterstallig werk dat daar ligt in vier, vijf gebieden een zogenaamde buikpijnlijst te maken.
Gebiedsbeheerders wilden zelf zo’n lijst niet opstellen. Door die lijsten wordt zichtbaar waar
de nare vragen zitten, waar het achterstallig werk ligt. Daar kan dan een wasstraat gevormd
worden. Dat is jargon van de gemeente: in een korte periode roep je dan een aantal mensen
bij elkaar die beslissingsbevoegd zijn en dan ram je een aantal problemen en zaken
erdoorheen. Het idee bestaat om voor de zomer en in het najaar nog eens zo’n wasstraat te
organiseren, en het zou mooi zijn om buurtbewoners/ BBV-ers bij te betrekken.
Volgens Jan zijn er twee manieren om die extra BBV-ers te krijgen. ‘1; via de gemeente. Ik
heb hierover contact gehad met Femke, en gevraagd of ik inzicht kan krijgen in de lijst met
containeradoptanten. Zo kan ik zien waar de lege gebieden zijn en daar direct op afgaan.
Andere mogelijkheid is actiever in ons netwerk op zoek te gaan. Alle info daarover mag naar
Anne of naar mij zodat wij die 90% gaan halen.’
Wanda geeft aan dat we actiever moeten gaan rondstrooien met de VO-visitekaartjes en dat
er op de website beter gecommuniceerd kan worden over het lidmaatschap. Het moet
makkelijker zijn om je aan te melden.
Jan beaamt dit en meldt dat de vindbaarheid op de website beter kan. Jennifer gaat zich
hierover buigen. Hij vindt ook dat op de website de heel belangrijke dingen zoals lid worden
en buurtblikvanger worden altijd weer bovenaan moeten staan, zodat de bezoeker niet hoeft
te scrollen of te zoeken.
Zinzi suggereert een knop op de website toe te voegen met ‘volg ons’ en dan vragen of men
BBV-er wil worden, wat ook meer leden kan genereren. Hoe maak je het aantrekkelijk?
Ben oppert dat er melding in het buurtkrantje van Nieuw-Sloten gemaakt kan worden,
waarbij mensen worden opgeroepen om BBV-er te worden.
Jan: Mijn tweede grote wens voor dit jaar is dat we met twee grote artikelen in kranten staan,
zoals het Parool en de Volkskrant.

Nieuws Gemeente (Peter/Zinzi)
Peter heeft een punt over de markt (gericht op plein 40-45). ‘Er is een hoop om te doen en
de markt ligt overhoop met de gemeente. VO streeft naar zero waste. We onderzoeken nu
hoe we een soort nieuwe stijl vereniging van buurtbewoners en ondernemers kunnen
opzetten. We hebben hiervoor Jorine gevraagd, maar die heeft bedankt om privéredenen.
We zijn dus op zoek naar bewoners die het leuk vinden om aan tafel waar de belangen
maximaal zijn te zitten met directies, om die stem van de bewoners in te brengen.’
Zinzi oppert Fatima Zora.
Peter: Zij staat op het lijstje maar ik heb meer namen nodig.
Zinzi denkt verder aan Marijn, uit het bestuur.
Jan: Dan heb je wel twee mensen vanuit het bestuur, ik zou er 1 vragen en 1 BBV-er (Paul
Hoedeman).
Zinzi: Daar ligt nog een to-do voor ons, er spelen nog andere zaken rondom plein 40-45
waarover we in gesprek moeten.
Peter wil graag het laatste punt vanuit de gemeente toelichten. ‘We zijn druk bezig om vanuit
het perspectief van de bewoner, gebiedsmakelaar of BBV-er data te ontwikkelen, zodat je
kan zien of er vorderingen zijn op het gebied van vuil, hoe staat het ervoor qua
schoonheidsgraad in de buurt. Bijv. een indicatie van de markt: dat die voor minstens de
helft schoner is. We zijn aan het uitzoeken wat de specifieke topics zijn waar het om gaat,



zodat je met elkaar als buurt een eenvoudige kaart hebt met inzichten. We willen daar ook
een creatieve draai aan geven door er bijvoorbeeld een kunstenaar of muzikant bij te
betrekken die het visueel/ zichtbaar maakt.
Zinzi meldt dat er op 18 maart een landelijke opschoondag is. ‘Het lijkt me tof om dan een
experiment te doen met de wasstraat. Idee is om dan a.d.h.v. casussen het gesprek aan te
gaan met de gebiedsbeheerders. Wat gebeurt er nou als we echt even de krachten
bundelen van al die verschillende mensen en perspectieven?’
Jan: Zinzi werkt dit uit en het idee wordt op de agenda gezet voor de volgende vergadering
op 16 maart.
Zinzi heeft nog een punt en dat is dat er nog budget voor dit jaar is voor VO, wel met een
disclaimer, t.w. dat een aantal lopende projecten die per gebied zijn opgevoerd worden
geschaard onder de 100.000 euro van het stadsdeel.
Jan: het is gunstig dat we die ton hebben, maar het kan nog lastig zijn om het op tijd te
krijgen en uit te geven. Alle ideeën mogen dus worden ingebracht.
Zinzi voegt nog toe dat er ook nog financieringsopties buiten de gemeente om zijn, het is
wijs om die middelen ook aan te boren, zodat we niet afhankelijk zijn van 1 partij.
Laatste punt is dat zij en Peter binnenkort aan de slag gaan met de snoeproute Callandlaan
(met name het gebied tussen het Calvijn en het Sierplein). Dit is erg vervuild vanwege de
vele ondernemers en scholieren. Er is budget aangevraagd voor twee bewoners zodat zij
samen met een ontwerper kunnen onderzoeken hoe dit aangepakt kan worden. Wellicht wil
Jos ook aangesloten worden?
Jan maakt nog melding van het Ruimrondje Sloterplas op 25 maart, waarbij er rondom de
Sloterplas geprikt wordt en erna een kop soep gegeten wordt.

Staking vuilnismannen
Jan: De staking is opgelost, er is tussen de 9 en 12 procent verhoging toegezegd.

Rondzwervende winkelwagentjes
Jan: Er zijn zeer veel rondzwervende winkelwagentjes in omloop, dit punt is vanuit de
BBV-er appgroep ingebracht.
Nico: Tot een jaar geleden was hier een centraal meldpunt voor, maar dat is opgeheven.
Sindsdien dragen supermarkten helemaal niet meer bij aan het probleem. Wij als VO
zouden een oplossing kunnen bedenken, en bijv. supermarktketens erop aan kunnen
spreken.
Jan meldt ter verduidelijking dat het VO er niet is om dit probleem op te lossen, maar wel om
te bedenken hoe dit opgelost zou kunnen worden en door wie eventueel.
Jos suggereert dat gemeentewagens die koelkasten en wasmachines ophalen de
winkelwagentjes wellicht kunnen meenemen?
Zinzi vindt dit een goed idee en stelt voor om het aan buurtconciërge Jolanda voor te leggen,
zij staat in contact met de mensen die op basis van meldingen door de wijk rijden met zulke
wagens.
Volgens Jan zijn de winkelwagentjes bijplaatsingen in de buurt van containers. Hij rijdt
volgende week mee met een bijplaatsingenteam en kan hen dan vragen waarom ze die
wagentjes dan niet meenemen. Er zit misschien ook een verdienmodel achter; de gemeente
kan een wagentje bijv. voor vijftig euro terugbrengen.
Wanda: De supermarkten gaan dat niet betalen. Ik word er activistisch van. Kunnen we niet
een busje huren en ze overal in de stad oppikken en dan naar het oud ijzer brengen. Halen
we meteen de Westerpost en het Parool erbij, als een soort publiciteitsstunt?



Er volgen een aantal suggesties om het probleem van de rondzwervende winkelwagentjes
aan te pakken, maar een eenduidig antwoord is er nog niet. Er wordt onderzocht wie er in de
eerste plaats aansprakelijk is (de supermarkten), of het probleem juridisch kan worden
aangepakt en of twee-euromuntstukken i.p.v. plastic muntjes wellicht de oplossing zijn. Een
sluitend antwoord volgt er nog niet.

Secretariaat update
Anne: Deze week moesten Koos en ik de subsidieafronding van het ontwikkelbudget
afmaken. Dat is gelukt. We hadden een tijdje terug veel budget, maar dat geld is er snel
doorheen gegaan. Dit komt o.a. door Iman en Jennifer die we inzetten en we hebben
Evelien een educatiebudget gegeven om scholen te benaderen. We wilden Iman en Jennifer
een paar weken vooruitbetalen om de periode naar een nieuw budget te overbruggen. Het
projectplan fondsenwerving van Iman laat nogal op zich wachten. Ze heeft het waarschijnlijk
druk, is een paar keer ziek geweest en maar komt haar afspraken niet na en dit frustreerd.
Vorig jaar heb ik haar per uur betaald, maar stelde voor dat dit jaar per opdracht te doen. Zij
zou nog het projectplan aanleveren en heeft nu een offerte gemaakt voor een bedrijfsplan
voor het uitbaten van de cargo bikes en een voor een fondsaanvraag.

We hebben geprikt met De Vlugtschool deze week. Daar worden als eerste de duurzame
lessen van Plastic Soup Foundation gegeven, en zo zullen er nog een paar scholen volgen.

Er is een Instagramaccount opgezet voor VO, met inmiddels al wat posts. Er wordt
geprobeerd een socialmediasysteem met Canva en Mailchimp te bouwen waarmee je 1 post
op meerdere kanalen kunt plaatsen. Dat onderzoeken we nog, zodat ik het niet meer
allemaal handmatig hoef te doen.

Jan vraagt of hij ervanuit kan gaan dat als hij een stuk schrijft voor de website dat het dan
ook op Instagram verschijnt?
Anne antwoordt dat het zo niet helemaal werkt, maar dat Jennifer dit wel kan doen.

Verder meldt Anne dat ze bij wijkpraktijkteamkantoor (WPT-kantoor) Mondriaan geweest.
(WPT-kantoor is een soort buurtkamer waar gebiedsmakelaars een kantoor hebben.) Hier
komen bijvoorbeeld ook de buurtmoeders van Slotervaart samen. Larissa is daar ook
langsgegaan en wil er vaker komen buurten om een band te creëren en misschien een
wandelprikgroep op te zetten. Ik heb er nu in ieder geval prikkers gebracht.

Zowel Larissa als ik zijn ook bezig met de Denise School. Larissa werkt aan een
afvalkunstproject met de bovenbouw, ik wil er een materialenhub plaatsen en prikken met de
onderbouw.

Verder heb ik heel veel nieuwe artikelen op de website gezet.
We hebben momenteel 61 leden en 42 BBV-ers. Ik denk dat we veel meer leden kunnen
krijgen, vooral als iedereen zijn of haar netwerk even inzet.

Jan: Dat is nog een afspraak die we hebben gemaakt: we zouden dit jaar 1000 leden
moeten hebben vind ik. Hoog inzetten.



Anne meldt nog dat ze contact heeft gehad met Suzy over haar project om bewoners te
belonen voor het prikken van afval. Bij het WPT-kantoor op plein 40-45 kunnen mensen een
zak geprikt zwerfvuil inleveren en dan krijgen ze een stempel. Bij 4 stempels krijg je dan een
VVV-bon van tien euro. Dat is haar buurtbudgetplan van vorig jaar en dat loopt nu bijna af.

Jan heeft Suzy ook geprobeerd te bereiken, maar hem lukt het niet. Volgens hem heeft ze
helemaal geen tijd voor het project omdat ze het bizar druk heeft. Zelfs voor een
samenwerking. Het lukt niet om tot een afspraak te komen en misschien is het budget
gewoon al wel op.

Zinzi stelt voor om bij Lisl of Mario te informeren of het budget al op is.
Anne vertelt dat Suzy tegen haar zei dat ze nu een grafisch ontwerper had voor kaartjes en
iemand voor op de website en alles op de startblokken stond.

Financiën update
Jan stelt voor om de financiële update over te slaan aangezien penningmeester Koos niet
aanwezig is.
Wanda meldt dat Koos die middag vertelde dat het budget zo goed als op is, maar dat ze
van Zinzi begrijpt dat er andere middelen aan te boren zijn.
Die beaamt dat er nog wel wat geld is, en dat er een mooi plannetje voor geschreven moet
worden.

Update Gouden Grijper? Communicatie? (Wanda)
Wanda: er zijn 5 genomineerden, waarvan 3 er niet mee willen doen. Ik heb hen inmiddels
gesproken of geïnterviewd, en heb degenen die dat niet willen ook al verzekerd dat ze niet
zullen winnen hahaha. Ik heb wel meer nominaties nodig, en ik wil benadrukken dat Nico
Schoen daar niet bij mag zitten want die is al zeer veel genomineerd.
Ik heb 4 locaties in kaart gebracht, t.w. de Natuurkamer, de Buurtwerkplaats, Hotel Buiten en
het Boothuis. Allemaal leuke locaties die plek hebben op zondag 2 april. Ik wil graag van het
VO horen waar de voorkeur naar uitgaat. Wat mij betreft is het Boothuis het minst geschikt.
Mijn voorkeur gaat uit naar de Buurtwerkplaats, enige nadeel is dat daar geen stromend
water is. Plus we moeten voor een catering zorgen, dat geldt ook voor de Natuurkamer. Als
we kiezen voor Hotel Buiten wordt dat heel duur, omdat je dan hapjes en drankjes daar moet
afnemen. Er is vorig jaar al wel wat budget voor vrijgemaakt, dat is krap maar er kan nog wel
geschoven worden met het een en ander. De vraag is eigenlijk hoe groot willen we uitpakken
en voor wie is het feest precies?
Jan vraagt of iemand zich hierover wil uitspreken.
Sem stelt voor om het feestelijk te maken en het luxe aan te pakken.
Wanda voegt nog toe dat ze tegen een goud gespoten grijper is, dat lijkt haar niet duurzaam;
iedereen heeft tenslotte waarschijnlijk al een grijper. Ze stelt een gouden grijper-speldje voor
om uit te reiken. Verder moet het op communicatiegebied groots aangepakt worden, denk
aan een artikel in het Parool, een persbericht, en alle kranten en de stadsdeelbestuurder
moeten uitgenodigd worden. Dat staat nog op haar to do list.
Jos: is het niet slim om een centrale locatie of plein te kiezen waar veel mensen uit de buurt
komen?
Zinzi: het glazen huis op plein 40-45 zou daar bijvoorbeeld geschikt voor zijn.
Peter: Het is wel een van de hotspots van Nieuw-West. En nog iets: het kwam als grapje
voorbij, maar is het niet wat om een echt gouden grijperspeldje te laten maken?



Wanda geeft aan dat dat helaas budgettair en qua tijd niet haalbaar is. Ze zat zelf te denken
aan een oplage van tien goudengrijperspeldjes voor de komende tien jaar en een stuk of
vijftig overige speldjes voor genomineerden en eventueel voor VO-leden als een soort
naambordjes. Ze wil de locatie centraal houden, dus aan de Sloterplas. Voor mensen uit
Slotervaart is plein 40-45 uit de richting.
Jan: Er moet nu een beslissing worden genomen over de locatie zodat je verder kunt, en de
invulling van het budget kun je het beste met Koos bespreken. Hij vraagt aan de groep wie
er een expliciete voorkeur heeft voor een bepaalde locatie. Hij geeft tevens aan dat de
Natuurkamer zeker een optie is, ook al is Koos hieraan gelieerd. Het kan lijken of VO en
Koos elkaar zo geld toeschuiven, maar Koos is hier nu niet. We hebben het afgewogen en
de Natuurkamer is wel een reële optie. Zijn voorkeur gaat naar de Natuurkamer.
De stand is 3 stemmen voor Hotel Buiten en 3 stemmen voor de Natureluur, de rest heeft
geen voorkeur. Jan geeft aan dat Wanda de knoop mag doorhakken, maar dat hoeft niet per
se nu.

Rondvraag
Marion vraagt zich af of er geschoond kan worden voordat er gemaaid wordt, zodat er geen
versnipperd vuil in de grasvelden ligt?
Jan antwoordt dat dit probleem bekend is en dat hij dit juridisch wil toetsen, of dit eigenlijk
wel mag of dat het een milieudelict is. Hij is daar nog mee bezig, maar heeft nog niemand
bereid gevonden.
Peter suggereert Jan in contact te brengen met de wijkagent van de Couperusbuurt, waar hij
nauw mee samenwerkt.
Zinzi kent een startende milieujurist.
Jan geeft aan dat dit misschien een mooie casus kan opleveren en vraagt Zinzi of ze de
jurist met Marion in contact kan brengen zodat ze het samen kunnen oppakken. Dit punt
staat in de volgende vergadering weer op de agenda.
Tweede punt dat Marion inbrengt is het vele zwerfvuil na de markt op het Lambertus
Zeilplein. Er wordt op maandagochtend schoongemaakt, maar het zou handiger zijn als dat
na de markt gedaan wordt, in de middag of op dinsdagochtend.
Jan adviseert hierover contact op te nemen met Suzanne, zij is van de bedriegertjes. Zij is
zeer doortastend. We hebben haar weleens gepolst om in het dagelijks bestuur van het VO
te komen, maar daar heeft ze momenteel geen tijd voor.
Zinzi heeft dit probleem ook op de buikpijnlijst gezet.
Jan laat zien dat hij van grote mayonaise-emmers van de snackbar prikringen heeft
gemaakt. Deze zijn in een handomdraai gemaakt, heel handig in gebruik en veel lichter dan
de reguliere prikringen. Hij heeft er ook een artikel over op de VO-website geplaatst. De
ringen worden verdeeld onder de aanwezigen.
Nico kaart aan dat er een voornemen was om filmpjes over afval te maken, en hij vraagt zich
af hoe het daarmee staat?
Anne antwoordt dat ze vorige week bij Station Wildeman is geweest om weer met de
jongeren daar te praten, en ze zijn een plan aan het schrijven. Ze heeft ze ook gevraagd om
deze week met een drone te gaan filmen op plekken waar veel afval ligt, vanwege de
vuilnisstaking. Alleen was die snel voorbij, dus dat is blijven liggen. Ze heeft twee jongens,
Mo en Ashraf, gesproken die camera en geluid doen, zij waren er ook bij tijdens de borrel in
de bioscoop afgelopen november. En dan zijn er nog een aantal jongeren van Young United
Osdorp die na school vaak workshops of stages doen waarmee ze hun omgeving kunnen
verkennen. Video maken is daar één van. Een stuk of acht jongeren werken daar nu een



idee van uit, Anne heeft een aantal ideeën en voorzetten gegeven. Ze komen 24 maart weer
bij elkaar. Als mensen het leuk vinden om te helpen met die scenario’s om te zetten in
gedragsverandering, dan kun je daarbij aansluiten. Er zit dus beweging in.
Wanda wil graag benoemen dat ze het zo geweldig vindt om weer nieuwe gezichten te zien.
En ze is fan van Sem. Ze moedigt iedereen nog even aan om nominaties voor de Gouden
Grijper aan te dragen. Als het maar niet Nico is.
Sem geeft daarop aan dat hij Theo Beckers wil nomineren.
Zinzi vraagt of iemand weet wie die leverancier van de gemeente is, die dat gras doet. Ze
heeft Inge erover benaderd (de milieujuriste) en die gaat het uitzoeken, maar daar heeft ze
wat meer informatie voor nodig.
Sem oppert dat de gebiedsmakelaar daar wellicht meer over kan vertellen.
Anne vraagt zich nog af of VO de schoonste straat gaat doen?
Jan antwoordt hierop dat dat op de agenda voor de volgende vergadering gezet mag
worden en sluit de vergadering.

Afsluiting (uiterlijk 21:00 uur)


